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Správa o činnosti Rady školy  

za rok 2015 
 

Názov školy:           Základná škola Sama Chalupku 

 

Adresa školy:          Ul. Sama Chalupku 313/14, 971 01 Prievidza 

 

Názov rady školy:   Rada školy pri Základnej škole, ul. S. Chalupku 313/14,  

                                  Prievidza                                         

 

Zloženie:     Michal Baňanka, predseda – zástupca rodičov 

                     Mgr. Zuzana Grillusová, podpredsedníčka – zástupca ped. zamestnancov                                                                                   

                     PaedDr. Rastislav Priehoda, člen – zástupca pedag. zamestnancov 

                     Jana Barincová, člen – zástupca nepedag. zamestnancov 

                     MUDr. Miroslava Štovčíková, člen – zástupca rodičov 

                     Denisa Krčíková, člen – zástupca rodičov 

                     Denisa Lauková, člen – zástupca rodičov 

                     Ing. Martin Drozd, člen – zástupca zriaďovateľa 

                     Ing. Ľuboš Jelačič, člen – zástupca zriaďovateľa  

                     JUDr. Martin Lukačovič, člen – zástupca zriaďovateľa  

                     MUDr. Peter Oulehle, člen – zástupca zriaďovateľa  

 

 

Prehľad činnosti Rady školy v roku 2015: 

 
V priebehu roku 2015 sa uskutočnili štyri zasadnutia RŠ s nasledovným obsahom: 

 
11. FEBRUÁR 

Predseda RŠ Michal Baňanka privítal a predstavil troch nových členov RŠ 

delegovaných zriaďovateľom: Ing. Ľuboša Jelačiča, JUDr. Martina Lukačoviča a 

MUDr. Petra Oulehleho, a novým členom predstavil ostatných prítomných členov 

Rady školy.  

Správa o činnosti RŠ za rok 2014 

Predseda RŠ Michal Baňanka predložil Správu o činnosti rady školy za rok 2014. RŠ 

uložila predsedovi zabezpečiť zverejnenie správy na internetovej stránke školy. 

Voľby predsedu, podpredsedu a zapisovateľa RŠ 

Pán poslanec Ing. Ľuboš Jelačič upozornil na znenie článku 20 platného štatútu rady 

školy, podľa ktorého sa voľby predsedu, podpredsedu a zapisovateľa konajú pri 

každom delegovaní nových členov rady školy. Následne v súlade so znením štatútu RŠ 

prebehli pod vedením trojčlennej volebnej komisie tajné voľby predsedu 

a podpredsedu RŠ. Za predsedu bol väčšinou hlasov opätovne zvolený pán Michal 

Baňanka, a za podpredsedníčku bola väčšinou hlasov znovuzvolená Mgr. Zuzana 

Grillusová. Vo funkcii zapisovateľa bol verejným hlasovaním potvrdený predseda RŠ 

Michal Baňanka, ktorého v prípade potreby zastúpi podpredsedníčka RŠ Mgr. Zuzka 

Grillusová. 
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Zmeny v štatúte rady školy 

Na podnet pánov poslancov – a vzhľadom na skúsenosti so zmenami v zložení RŠ 

spôsobenými zánikom mandátu volených zástupcov rodičov z dôvodu ukončenia 

školskej dochádzky ich detí – Rada školy prerokovala znenie štatútu. Z rokovania 

vzišiel návrh na úpravu štatútu v bode 20) článku V. a článku XII. Rada školy 

schválila zmeny v štatúte a uložila predsedovi zabezpečiť zverejnenie nového znenia 

štatútu RŠ na internetovej stránke školy. 

Príprava výberového konania na funkciu riaditeľa školy 

Predseda RŠ Michal Baňanka informoval o akte otvárania obálok, ktorého sa zúčastnil 

na MsÚ – Odbor školstva a oznámil, že do výberového konania sa prihlásil jeden 

uchádzač – súčasný riaditeľ ZŠ S. Chalupku Mgr. Juraj Pasovský. Členovia RŠ 

podpísali vyhlásenie o ochrane osobných údajov kandidáta. Potom sa oboznámili 

s predloženými materiálmi uchádzača, predovšetkým s koncepčným návrhom rozvoja 

školy, a dohodli sa o podrobnostiach priebehu výberového konania v súlade 

s metodickým materiálom k výberovému konaniu vydaným OÚ-Odborom školstva 

v Trenčíne. Stanovili termín a miesto výberového konania a uložili predsedovi RŠ p. 

Baňankovi zabezpečiť pozvanie uchádzača Mgr. Pasovského i zástupcov OÚ Odbor 

školstva v Trenčíne a ŠŠIC Trenčín na výberové konanie. Podpredsedníčke Mgr. 

Zuzke Grillusovej uložila RŠ úlohu pripraviť učebňu č. 79 na hladký priebeh 

výberového konania. Rada školy sa ďalej dohodla, že priebeh a vyhodnotenie 

volebného aktu bude riadiť volebná komisia v zložení PaedDr. Rastislav Priehoda 

(predseda), MUDr. Miroslava Štovčíková a Ing. Ľuboš Jelačič (členovia). Funkciou 

zapisovateľky počas výberového konania bola poverená podpredsedníčka RŠ Mgr. 

Zuzka Grillusová. 

Rôzne 

Predseda RŠ Michal Baňanka pripomenul možnosť darovať 2% zo zaplatených daní 

občianskemu združeniu Samo, ktoré pôsobí pri ZŠ Sama Chalupku, a apeloval na 

prítomných, aby využili príležitosť týmto jednoduchým a účinným spôsobom pomôcť 

vlastnej škole. 

 
23. FEBRUÁR 

Druhé zasadnutie RŠ bolo tým azda najdôležitejším v celom štvorročnom funkčnom 

období, pretože sa na ňom uskutočnilo výberové konanie na obsadenie funkcie 

riaditeľa ZŠ Sama Chalupku. 

Výberové konanie viedol predseda RŠ Michal Baňanka. Predstavil jednotlivých členov 

výberovej komisie, ktorými boli okrem riadnych členov rady školy aj delegovaní 

zástupcovia OÚ-OŠ a ŠIC, a jediného kandidáta na funkciu riaditeľa Mgr. Juraja 

Pasovského. Po oboznámení s časovým harmonogramom priebehu výberového 

konania požiadal prítomných o podpísanie prezenčných listín a vyhlásenia o zachovaní 

mlčanlivosti o osobných údajoch a priebehu výberového konania. 

Výberové konanie prebiehalo ústnym pohovorom spojeným s prezentáciou vlastnej 

koncepcie rozvoja školy, ktorú si uchádzač pripravil v programe Power Point. Po 

prezentácii členovia výberovej komisie kládli uchádzačovi otázky.  

Po ukončení pohovoru s uchádzačom volebná komisia v zložení PaedDr. Rastislav 

Priehoda (predseda volebnej komisie), MUDr. Miroslava Štovčíková a Ing. Ľuboš 
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Jelačič (členovia volebnej komisie) rozdala členom výberovej komisie hlasovacie 

lístky a po vykonaní volebného aktu ich znovu pozbierala a vyhodnotila. 

Predseda volebnej komisie PaedDr. Rastislav Priehoda skonštatoval uznášania 

schopnosť rady školy, nakoľko výberového konania sa zúčastnilo 11 členov RŠ a 2 

delegovaní zástupcovia s hlasom riadnym. Tajným hlasovaním získal kandidát Mgr. 

Juraj Pasovský v zmysle platnej legislatívy potrebnú nadpolovičnú väčšinu hlasov 

všetkých členov výberovej komisie. 

Na základe výsledkov výberového konania sa rada školy uzniesla navrhnúť 

zriaďovateľovi obsadiť funkciu riaditeľa Základnej školy, ul. S. Chalupku 313/14, 

Prievidza uchádzačom Mgr. Jurajom Pasovským. 

Predseda RŠ Michal Baňanka na záver zasadnutia oznámil výsledok výberového 

konania uchádzačovi a podpredsedníčka RŠ Zuzana Grillusová pripravila zápisnicu 

z výberového konania a uznesenie zo zasadnutia RŠ, ktoré podpísali všetci členovia 

výberovej komisie.  

Zápisnicu s uznesením hneď na druhý deň po zasadnutí predseda RŠ Michal Baňanka 

osobne doručil zriaďovateľovi.  

 
JÚN 

Schválenie koncepcie školského vzdelávacieho programu 

Riaditeľ ZŠ Mgr. Juraj Pasovský predložil koncepciu školského vzdelávacieho 

programu na školský rok 2015/16. Koncepcia zachováva zameranie školy na cudzie 

jazyky a na špeciálnu športovú prípravu v športových triedach. Rada školy koncepciu 

odsúhlasila bez pripomienok.  

Informácie o výsledkoch testovania žiakov 9. ročníka  

Riaditeľ ZŠ Mgr. Juraj Pasovský prítomných informoval o výsledkoch testovania 

žiakov 9. ročníka. S poľutovaním konštatoval, že oproti minulému roku došlo 

k výraznému prepadu percentuálnej úspešnosti a ZŠ S. Chalupku po prvýkrát za 

posledné desaťročie dosiahla v oboch predmetoch horšie výsledky, než bol 

celoslovenský priemer. Radikálne zhoršenie výsledkov pán riaditeľ odôvodnil 

značným nezáujmom žiakov o učenie a ich ľahostajnosťou k výsledkom testovania.  

Informácie zo života školy 

V bloku informácií zo života školy riaditeľ Mgr. J. Pasovský konštatoval, že aj napriek  

úbytku počtu žiakov v ďalšom školskom roku nebude potrebné prepúšťať, lebo dve 

učiteľky odchádzajú do starobného dôchodku. Priemerný počet žiakov v triede by sa 

mal dokonca zvýšiť na 23. Alarmujúca situácia je v školskom klube, kde navštevuje 

jednu triedu priemerne 32 detí, a bez otvorenia novej triedy by priemerný počet žiakov 

na triedu narástol až na 40! Mesto sa zatiaľ navýšeniu prostriedkov z podielových daní 

bráni, hoci veľkým počtom detí v triede je ohrozená samotná funkcia školského klubu.  

Pán riaditeľ ďalej informoval RŠ o pridelení prostriedkov vo výške 15 000 Eur na 

opravu omietok v dielňach a o schválení investície mesta vo výške 70 000 Eur na 

opravu strechy na bývalej hlavnej budove III. ZŠ S. Chalupku. Potešiteľné je, že mesto 

tiež odsúhlasilo dotáciu na vyregulovanie kúrenia vo všetkých priestoroch ZŠ, a pán 

riaditeľ deklaroval, že všetky ušetrené prostriedky budú investované do výmeny 

starých okien, aby vyregulovanie kúrenia malo čo najlepší efekt.  
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Rôzne 

V ďalšom bode programu predseda RŠ M. Baňanka informoval o obsahu rokovania 

Mestskej školskej rady konanej za prítomnosti predsedov a podpredsedov rád škôl, 

ktorej sa v máji zúčastnil spolu s podpredsedníčkou RŠ Mgr. Z. Grillusovou. 

Informáciu o pripravovanej štúdii o zlučovaní škôl a škôlok v Prievidzi doplnil pán 

poslanec ing. Ľuboš Jelačič. 

  
OKTÓBER 

Správa o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2014/2015 

Riaditeľ školy Mgr. Juraj Pasovský predložil RŠ správu o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2014/2015. Členovia RŠ správu 

bez výhrad a pripomienok schválili, a odsúhlasili jej predloženie zriaďovateľovi. 

Informácie zo života školy 

Riaditeľ školy Mgr. Juraj Pasovský prítomných informoval o dvoch návštevách ZŠ S. 

Chalupku. Prvou bola delegácia z mestského zastupiteľstva, na ktorej sa poslanci 

mesta oboznámili s aktuálnym stavom školských budov. Druhou bola kontrola 

z inšpektorátu bezpečnosti práce, z nej vzišiel zápis so zistenými nedostatkami, ktoré 

škola musí odstrániť do konca roka 2015.     

Pán riaditeľ ďalej informoval, že v budove bývalej III. ZŠ bolo úspešne vyregulované 

kúrenie, omietky v dielňach sú opravené a prebieha maľovanie, pripravuje sa výmena 

elektroinštalácie. Radu školy potešila správa o definitívnom schválení prostriedkov na 

opravu strechy na budove bývalej III. ZŠ z rozpočtu mesta, oprava by sa mala 

uskutočniť v roku 2016.    

Rôzne 

V ďalšom bode programu sa diskutovalo o iniciatíve mesta Prievidza na zaangažovaní 

Správy majetku mesta do starostlivosti o majetok mesta užívaný školami. Pri 

súčasnom poddimenzovaní financovania školstva sa najväčším problémom javí 

plánovanie a následná realizácia údržby škôl.  

Pán poslanec Oulehle sa tiež zaujímal o tvorbu projektov, pán riaditeľ deklaroval, že 

škola je pripravená reagovať na všetky zmysluplné výzvy ohľadne tvorby projektov.   

 

 

V Prievidzi dňa 2. februára 2016  

Vypracoval:                 Michal Baňanka 

                                  predseda Rady školy    

                         pri ZŠ Sama Chalupku, Prievidza 


